



CANADA

Communiqué

No. 36
N°

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

MAY 15, 1975
LE 15 MAI 1975

RECOGNITION OF THE
PROVISIONAL REVOLUTIONARY GOVERNMENT
OF THE REPUBLIC OF SOUTH VIET-NAM:
TEXT OF THE CANADIAN MESSAGE

RECONNAISSANCE DU
GOUVERNEMENT RÉVOLUTIONNAIRE PROVISOIRE
DE LA RÉPUBLIQUE DU SUD VIET-NAM:
TEXTE DU MESSAGE CANADIEN

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Department of External Affairs of the Government of Canada presents its compliments to the Ministry of Foreign Affairs of the Republic of South Viet-Nam and has the honour to refer to the Ministry's communication of May 7, 1975 informing the Canadian Government that as of April 30, 1975, the Provisional Revolutionary Government of the Republic of South Viet-Nam exercises complete sovereignty over all of South Viet-Nam.

The Department wishes to inform the Ministry that the Government of Canada hereby recognizes the Provisional Revolutionary Government of the Republic of South Viet-Nam as the sole legal government of South Viet-Nam. The Government of Canada proposes that discussions be entered into, as soon as is convenient to both sides, with a view to the establishment of diplomatic relations between Canada and the Republic of South Viet-Nam.

The Department of External Affairs of the Government of Canada avails itself of this opportunity to express to the Ministry of Foreign Affairs of the Republic of South Viet-Nam the assurances of its highest consideration.

★ ★ ★

Le Ministère des Affaires extérieures du Gouvernement du Canada présente ses compliments au Ministère des Affaires étrangères de la République du Sud Viet-Nam et a l'honneur de se référer à son message du 7 mai 1975 dans lequel il informait le Gouvernement du Canada que, depuis le 30 avril 1975, le Gouvernement révolutionnaire provisoire de la République du Sud Viet-Nam exerçait une souveraineté totale sur l'ensemble du territoire du Sud Viet-Nam.

Le Ministère des Affaires extérieures désire informer le Ministère des Affaires étrangères que le Gouvernement du Canada reconnaît par le présent acte le Gouvernement révolutionnaire provisoire de la République du Sud Viet-Nam comme le seul gouvernement légitime du Sud Viet-Nam. Le Gouvernement du Canada propose la tenue de discussions, dès qu'il plaira aux deux parties de le faire, aux fins d'établir des relations diplomatiques entre le Canada et la République du Sud Viet-Nam.

Le Ministère des Affaires extérieures du Gouvernement du Canada profite de cette occasion pour exprimer au Ministère des Affaires étrangères de la République du Sud Viet-Nam l'assurance de sa très haute considération.